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Dr. F e k e t e  Antal János:
T isz te lt  Képviselő-tes tüle t!
Surányi Pál képviselő úr által e lm ond o t tak h o z  kapcso lódva  azt javaso lom,  hogy 

a köze l jövőben  össze kellene hívni egy spo r tk o n fe ren c iá t  a városban valamennyi 
é rdeke l t  bevonásával annak tükrében ,  hogy vá rha tóan  hosszútávon a város 
nagyobb anyagi e rő t  nem tud fordítani a sp o r tkoncepc ió  végrehajtására .  
G o n d o lo m  a Po lgárm es te r  úr el tudná  vállalni a védnöksége t  afölöt t ,  hogy a 
sp o r té rd e k ek  összehangolás ra  kerü ljenek egy ilyen spor t fó rum on .

Én nem ta r tom Csővári  úr aggályát ennyire  vészesnek, mint ahogy ő 
m egfoga lm az ta ,  én úgy érzem, hogy ennek az új spo r tk o n cep c ió n ak  a ger incét  a 
ké t  b izo tt sági e lnöknek kellene m eghatározn i .  A rész le teket  a testületi  döntés  
után  azt  hiszem meg tudjuk beszélni  és elég gyorsan fogunk  tudni a testüle t  elé 
le tenni  egy k ido lgozo t t  spor tkoncepc ió t .

S a j t o s  János:
S ze re tnék  Csővári  János  úr azon k i je lentésére  reagáln i ,  hogy nem biztos,  hogy 

lesz e lő te r je sz tés  hogyha  a ré szönkorm ányza t  e lnöké t  is megbízza  a testüle t  
e lő te r je sz tőnek .  Én azon az elven vagyok,  hogy több szem többet lát és ha 
közösen  dön tünk ,  az szerin tem a város  szem pont jábó l  e lőnyösebb. Ezt  azért  
m o ndom ,  m er t  a 6 millió e losz tásánál is úgy érzem, hogy az Oktatás i ,  Kulturá lis  
és Spor t  B izo t t ság  e losz tása  irreális  dolgo t  tükröz ,  ezér t  a ré szö n k o rm án y za to t  is 
m in d en k ép p en  be kell vonni ennek a sp o r tk o n cep c ió n ak  az e lőkészítésébe.

B á t o r  Antal:
Egyá l ta lán  nem Sajtos úr ellen mondom , de az Oktatás i ,  Kulturális  és Sport  

B izo t t ságban  inotai  képvise lők és kü l tagok  is vannak  és ők képviselik Inotá t .  
Ino ta  csak egy rész te rü le te t  képvisel  és nem az egész várost .  Ami Ino tá ra  
vo n a tk o z ik ,  abban döntési  j o g u k  legyen, de ami az egész városra  vona tkozik ,  
abban ne, m er t  ilyen alapon akkor  az összes  b izo t tságo t ,  sőt az egész  város t  be 
lehe tne  vonni,  aminek szerin tem nincs érte lme. Ez az Okta tás i ,  Kulturál is  és Sport  
B izo t t ság  fe ladata ,  ezt  a munká t  ez a b izo t tság  végezze  el és nem kell mást 
bevonni.  Ez t  nem Sajtos úr ellen és nem az Inota i  R észönkorm ányza t  ellen 
m ondom ,  hanem  az elv ellen.

Dr. F e k e t e  Antal János:
A k ö v e tk ez ő  javas la to t  teszem a T. Képvise lő - tes tü le tnek :  Kérem, hogy amit 

e lő te r je sz tő k én t  be fogadtam  azt m ódos í tó  ind í tványnak tekin tsék és külön 
szav azzan ak  erről  a két  módos í tó  javas la t ró l ,  majd ezt  köve tően  pedig a 
ha tá roza t i  jav as la to t  fogadja  el a testület .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vélemény,  észrevéte l?

L a s s ú  Tamás:
B árk in ek  a fe ladata  is egy sp o r tkoncepc ió  kia lakítása ,  ehhez  én úgy gondo lom ,  

hogy minél szé lesebb körben kellene  vé lem ényeket  begyűjteni ,  hogy igazándiból 
olyan k o n c ep c ió t  tud junk  kialakítani ,  ami m egköze l í tő leg  e l fogadható ,  mert  ugye 
tö k é le te se t  úgy sem lehet alkotni .
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Én nem érzem ennyire  aggályosnak az Inotai  R észö n k o rm án y za t  bevételé t  a 
b izo t tságba ,  és semmi akadá lyát nem látom annak,  hogy  Sajtos úr ott legyen a 
b izo t t ságunkban  a részönkorm ányza t  képvise le tében.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Már  régen nem az anyagról tá rgyalunk. Nem ér tem, hogy miért  beszél mindenki 

spo r tk o n cep c ió ró l ,  amikor  a végrehajtás  v izsgála ta  a múlt  időszakró l a tárgy. A 
Jegyző úrra  senki nem figyelt,  most  az eredeti  h a tá r o za t - t e rv e z e t  a szavazásra  
b ocsá tandó  anyag, és az inotai részvétel  az e lőkészítő  m unkában  a módosító  
indítvány.  Ha a te s tü le t  úgy dönt egyszerű  többséggel,  hogy a ré szönkorm ányzat  
ne vegyen részt  az e lőkészítésben,  akkor  ez lesz.

Zárom  a vitát és a módosító  indítványt teszem fel szavazásra ,  mely szerint  
Ino ta  V árosrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le te  javasolja ,  hogy az új spor tkoncepc ió  
megalko tásáná l  a Képvise lő- tes tü le t  az e lőkészítő  m unká la tokka l  az Oktatási ,  
Kulturá li s  és Spor t  B izott ság  mellett  Inota  Városrész  Ö nk o rm án y zó  Testü le té t  is 
b ízza  meg. Aki ezzel a módosító  indítvánnyal egyetért ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal . 6 tartózkodás mellett  Inota Városrész 
Önkormányzó Testületének módosító indítványát elfogadta, mely szerint az új 
sportkoncepció megalkotásánál a Képviselő-testület az előkészítő munkálatokkal  
az Oktatási. Kulturális és Sport Bizottság mellett  Inota Városrész Önkormányzó 
Testületét is bízza meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezzel  a módosí tássa l  aki a ha tároza t i  javas la to t  e lfogadja ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta:

103/1999. ( IV .29.) s zámú k é p v is e lő - te s tü le t i  ha tároza t :

V árpa lo ta  Város  Önkorm ányza t i  K épvise lő- tes tü le te  megál lapít ja,  hogy 
V árpa lo ta  város  tes tnevelési  és sport  élete 1996-1998. közö t t  fő vonalaiban a 
spo r tk o n cep c ió  célkitűzései  szer int  zajlott.

Az ö nkorm ányza t i  kö te leze t tségek ,  lehetőségek  és az é rdekeltek  felől 
t ám asz to t t  igények jobb  összhangja  m eg te rem tésének  é rdekében  a Képvise lő- 
tes tü le t  az 1999-2002- ig  - megbízatásáig  - te rjedő időszakra  új spor tkoncepc ió  
m ega lko tá sá t  h a tá r o zz a  el, s az e lőkészítő  m unká la tokka l  m egbízza  az Oktatási ,  
Kul tu rá li s  és Spor t  B izo t tságot ,  va lamint Ino ta  V árosrész  Önkormányzó  
Tes tü le té t .

A K épv ise lő - te s tü le t  felkéri az Okta tás i ,  Kul turá lis  és Spor t  B izott ság  e lnökét  
és Ino ta  V árosrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le tének  e lnökét ,  hogy az új városi 
spo r tk o n cep c ió  te rveze té t  az 1999. június i  ü lésé re  te rjessze  be.

Határ idő :  1999. jún ius  havi testület i  üléls
Felelős : Csővári  János ,  az Oktatási ,  Kulturá lis  és Spor t  B izo t tság  elnöke,  

Sajtos János,  Ino ta  Városrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le tének  elnöke
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(10,10 órakor dr. Dancsó Mária Éva megérkezett, a létszám: 17 fö)

Gazdaság i  tá rsaság  lé trehozása  a várpalo ta i  kábel te lev íz iós  hálózat üzemel te tésére  
és további fe jlesz tésére  (109.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Fehérvár i  úrtól  kérdezem, hogy kíván-e  szóbeli  k iegész í tés t  adni?

Dr. F e h é r v á r i  László:
N agyon  röviden  annyit  szere tnék  e lmondani ,  hogy ez az e lő terjesz tés  

tu la jd o n k ép p en  egy szándékny i la tkoza to t  takar .  Arra  szere tném felhívni a 
f igye lmet,  hogy a kábeltévés  hálózat teljes ko rsze rűs í té sé t  az év végéig képesek 
vagyunk végreha j tan i  és ehhez  az e szközök  is rende lkezés re  állnak.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo t tság i  ál lásfoglalások ismerte tésé t  kérem!

S a j t o s  János :
In o ta  V á ros rész  Önkorm ányzó  Tes tü le te  a ha tá roza t i  j avas la to t  3 igen 

szavaza t ta l ,  1 nem szavazatta l ,  5 ta r tó zk o d ás  melle tt  NEM javasol ja  a Képviselő- 
t e s tü le tnek  e l fogadásra .

B á t o r  Antal:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizo t tság  10 igen szavazatta l  dön tö t t  arról , hogy 

leveszi a nap i rendrő l  az e lő te rjesz tés  tá rgya lásá t ,  mivel már  van egy testületi  
h a tá ro za t  ezügyben .  Amikor  a teljes á ta lakulás  lesz nap irenden ,  a b izo t tság  akkor 
fog la lkoz ik  vele.

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi  Bizot tság  9 igen szavaza t ta l  napirendjérő l  levette ezen 

e lő te r jesz tés  tá rgyalásá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van kérdése?
Vélem énye ,  ész revétele?

K a t o n a  Csaba:
Azt s ze re tném  megkérdezn i ,  hogy az állami hitelt  mihez lehet felhasználni ,  

csak a te l jesen ellá ta tlan  te rü le teken  lehet belőle  a k iépítést  megoldani?

Dr.  F e h é r v á r i  László:
25 millió Ft hi te l t  vennénk fel, + 22 millió Ft az, amit a testüle t  már e lfogadott ,  

t ehá t  47 mill ió Ft fo rd í tha tó  ebben az évben erre  a célra. Ebből az 5000 lakás 
c s i l lagpontos  á tép í tésé t  lehet végrehaj tan i  és az el látatlan te rületből maximum 
2 00-nak  a bekapcso lásá t .  E rre  a Kálvár ia  városrészen  látunk legnagyobb 
lehe tősége t .  T eh á t  ez a forrás  1999-ben erre  ad lehetőséget .
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azért  azt hozzá  kell tenni,  hogy az ellátatlan te rü le tnél  ez 60 %-os 

szerveze t tségnél  mai á rakon durván 20 .000 Ft/ lakás  hozzá járu lás  mellett 
va lósí tha tó  meg.

Dr. B a r i c z a  Sarolta:
Azt szere tném m egkérdezn i ,  hogy a későbbiekben milyen többle t f ize tés  várható 

a lakosság számára?

Dr. F e h é r v á r i  László:
2000. j a n u á r  1-től három csomagban tudjuk sugározni a tévéadásoka t ,  amely 28 

c sa to rná t  fog je len ten i .  Lesz egy minimum csomag, lesz egy közepes ,  ami a mai 
16 csa to rnának  felel meg és lesz lehetőség a 28 c sa to rnának  a vételére .  Tehá t  erre 
lesz képes  a k o rsze rűs í te t t  rendszer.  A cs il lagpontos ítás  pedig  gyakorla t i lag  azt 
je lenti ,  hogy a há t ra lék  megszűnik ,  mert  aki nem fizet, annál azonnal ki tudjuk 
kapcsoln i a rendszer t .  A bővítés  pedig úgy lehetséges ,  hogyha  legalább 60-65 %- 
os lakossági  igény van, mert  egyébként  gazdaság ta lan  a családi házas övezetekben 
a rendszer  kiépítése.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További kérdés?
Vélemény,  észrevétel?

D o m o k o s  István:
M eg lepődve  tapasz ta l tuk  azt,  amit Fehérvári  úr itt is és a b izot tsági ülésen is 

e lm ondot t ,  hogy a vállalat  képes ezt a kábe lhá lóza to t  még ebben az évben 
kiépíteni.  Nem ta r tu n k  szerencsésnek  ezér t  most egy olyan m egál lapodás t ,  hogy a 
kül tag  2/3 részt ,  a Közüzemi Vállalat  pedig 1/3 részt  b i r toko l jon  ebben a 
kábelhá lózat i  rendszerben .  Én azt javaso lom képvise lő tá rsa imnak ,  hogy ne adjuk 
idegen kézbe ezt a rendszer t ,  mert  akkor  nem fogjuk tudni befo lyásolni  az árakat.

T ö r z s ö k  Károly:
Tisz te lt  Képvise lő- tes tü le t !
H oz tu n k  egy olyan ha tá roza to t ,  hogy a Fű tőm ű Kft. e l indulásá t  követő  30 

napon belül a K özüzem i  Válla la t  igazgató ja  tegyen  le j avas la to t  arra  vona tkozóan ,  
hogy "Hogyan tovább  Közüzemi Vállalat?" E rre  lehet  megoldás  az, hogy semmi 
sem fog tö r ténn i ,  hanem úgy megy tovább ahogy eddig,  lehet megoldás  az, 
amiben je len tkez ik  ez a b izonyos  javas la t  is, hogy az á ta lakulás  egyik módja  az, 
hogy tőké t  von junk  be. Nem társaság alapí tó okira tá ró l  dön tünk ,  hanem arról, 
hogy ezt az u ta t  is f igyelembe lehet venni. Ez a ha tároza t i  javas la t  is erről  szól, 
hogy m egfon to lá s ra  é rdem esnek  ta rt juk az a jánla tot ,  és egyik lehetséges 
m ego ldáskén t  sze repe l tesse  a Közüzemi Vállalat  igazgató ja .

B á t o r  Antal:
H a j ó i  tudom  igazga tó  úrnak  május 30-ig  kell az asztalra  tenni az átalakulással  

kapcso la tos  javas la ta i t .  Ez az anyag is és a köve tkező  111 -es is az ő feladatai 
közö t t  szerepel ,  ezér t  m ondtam azt, hogy a b izo t tságunk  levet te  napirendről.  
M ost  csak az időnke t  raboljuk,  de dönteni semmiről nem tudunk,  mert  nem kell 
megbízni,  neki ez kö te lessége ,  a fe ladatában benne van, ide sem kellet t  volna 
hozni.  Én azt  j av aso lo m ,  hogy ezt az anyagot  is és a 111 -es t  is most  vegyük le 
nap irendrő l  és majd a június i  vagy a júliusi  testületi  ülésre hozzuk  vissza,  miután
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d ö n tö t tü n k  arról , hogy a Közüzemi Vállalat  milyen módon alakul át. Ez egy 
ügyrendi javas la t  lenne,  kérem a Po lgá rm es te r  ura t  szavaztassa  meg, hogy 
v i tázzunk-e  erről  tovább?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szavazásra  teszem fel Bátor  úr ügyrendi javas la tá t .  Aki el fogadja,  kérem 

s z a v a z z o n !

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal. 10 tartózkodás melleit nem fözeidig el 
Bátor Antal  ügyrendi javaslatát arra vonatkozóan . hogy a Képviselő-testület a 
109-es és 111-es számú előterjesztéseket vegye le napirendiéről.

(10,30 órakor Völgyi Árpád visszajött, a létszám: 18 fő )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A h a tá ro za t  j av as la to t  teszem fel szavazásra.  Aki e lfogadja,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

104/1999. (IV. 29.) számú k é p v i s e lő - t e s tü le t i  h a tá ro za t :

V árpa lo ta  Város  Önkormányzat i  Képvise lő - tes tü le te  a várpalotai  
kábel te lev íz iós  há lóza t  üzemel te tésére  és továbbfe j lesz tésé re  a Cooper  
Dis t r ibu t ion  Ltd a ján la tának  e lfogadását m egfon to lá s ra  é rdemesnek  tart ja.

Felkéri  az Ö nkorm ányza t i  Közüzemi Válla la t  igazgató já t ,  hogy a vállalat 
gazdaság i  t á r sa sággá  tö r ténő  áta lakítására  te t t  javas la to k  közö t t  az ajánlást  vegye 
f igyelembe.

H atár idő :  1999. május  27.

Fele lős  : dr. Fehérvár i  László igazgató

(10.40 órakor Surányi Pál kiment, a létszám: 17 fő).

Várpal o ta  város  Önkormányzat i  Közüzemi  Vál lalat  pr ivat i zác iójával  
kapcso la tos  a j á n l a t ok  ( H l * )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van egy olyan fo lyamat,  amit úgy hívnak, hogy  hul ladékgazdálkodás .  Ennek 
kapcsán  a pá lyáza tok  a reg iona l i táshoz  kapcso lódnak .  Van olyan, aki csak a 
h u l ladékgazdá lkodássa l  fogla lkozik  és van olyan a bem uta tkozók  közül,  aki a 
teljes tevékenység i  kör t  ellátja. Kérdésem: ad junk-e  szabad kezet? A vállalat
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teljes tevékenységi köre  egy alapítóval, az önkorm ányza t t a l  kerü ljön-e  
á ta lak í tá s ra  vagy a tevékenységi  kör átalakí tásra kerü lésével tőkebevonássa l ,  több 
alapí tóval?  S zé tszedhe tők -e  a tevékenységek vagy nem? A válla la thoz 49%-os  
tu la jdon rész re  ke ressünk-e  pa r tne r t  az önkormányzat i  5 1% megtar tása  mellett? 
Ebből  koncepc ió  nélkül egy hónap alatt nem lesz semmi. Amit szere tnék 
hozzá tenn i :  a 13/1999. (II. 1.) számú h a tá roza to t  a 6.)  pontban  javas lom a 
k öve tkezőkke l  módosítan i:  a vállalat  á ta lakításának m unká la ta iba  legyen bevonva 
dr. Fehérvár i  László mellett ,  dr. Fekete  Antal János,  T ö rz sö k  Károly és Jánosiné 
Izsó Ildikó.

B á t o r  Antal:
Meg a Gazdasági B izo t tság  is.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Rendben ,  e lfogadom.

C s ő v á r i  János:
Teljes mértékben tám o g a to m  az e lhangzottaka t.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kellemet len  sz i tuác ióba  kevered tünk .  M indhárom cég képvise lő je  részt  vett a 
Gazdaság i  és Pénzügyi B izo t tság  ülésén.  A tegnapi nap folyamán -  egymástól 
függet lenü l  -  tá jék o z ta t tak  arról ,  hogy a keddi jog i  bizott ság i ülésen nem 
k ívánnak  részt  venni. Nem tudom,  hogy mi ennek az oka.

B á t o r  Antal:
Je lez tem az uraknak , hogy nagyon megt iszte lő  a j e len lé tük ,  de az anyag igazából 
tá rgya lás ra  a lkalmatlan ,  nem lehet  róla tárgyalni .  M egha l lga tha t juk  őket,  de 
tárgyalás i  alap nincs. Term észe tesen  kaptak  szót,  hogy  m u ta tkozzanak  be. 
E lm ond tam  azt is, hogy  a későbbiekben még fogunk  ta lá lkozni ,  akkor,  amikor  az 
anyag tá rgya lás ra  a lkalmas  lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A cél az volt ,  hogy képe t  kap junk  ezekről a cégekrő l  a b izot tsági képvise lők 
útján,  de ha a szakb izo t t ság  ilyen akciókat csinál,  ak k o r  nem fogom odaadni  a 
b izo t t s ágnak  tá rgya lás ra  a témát.  Kb. 30-40 tá rgyalás  után ju tu n k  el oda mi is, 
hogy  a te s tü le t  elé hozhassunk  egy anyagot.  Ott  látom az egésznek  a lehetőségét ,  
hogy a válla lat  á ta lak ítása  során rende lkezésre  álljon 3-4 lehetőség .
K érem a bizott sági á l lásfoglalásokat.

F a z e k a s  István:
A V árosrendezés i  és Kom m unál is  Bizott ság 10 igen szavazatta l  a ha tározati  
j avas la to t  e l fogadás ra  javaso l ja  a Képvise lő- tes tü le tnek .

S a i t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Ö n k o rm án y zó  Tes tü le te  a ha tároza t i  jav as la to t  8 igen szavazatta l ,  
1 t a r tó z k o d ás  melle tt  a K épv ise lő - tes tü le tnek  e lfogadásra  javasolja .
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B á t o r  Antal:
A Gazdasági  és Pénzügyi Bizott ság 10 igen szavazatta l  d ö n tö t t  arról,  hogy leveszi 
nap i rend rő l  az e lő te r je sz té s  tárgyalásá t ,  mivel már van egy testületi  ha tároza t  ez 
ügyben és a ha tároza t i  javas la t  el lentétes az előző képvise lő- tes tü le t i  határozat ta l .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi B izott ság  9 igen szavazatta l  nap irend jérő l  levette ezen 
e lő te r jesz tés  tá rgyalását .

V á m o s i  Tibor:
Sze re tnék  visszatérn i  a 109. számú anyagra  is. Képviselő  vagyok és engem sokan 
m egkeresnek  a városból az ügyben, hogy mi tö r tén ik  a Közüzemi Vállalatnál.  
M eg k a p ta m  egy e lő te r jesz tés t ,  úgy gondol tam,  hogy végre  beleszólhatok  a 
do logba ,  adha tok  in fo rm ác ió t  a Közüzemi Vállalat  igazga tó jának  arról,  milyen 
irányba  menjen el a vállalat  á ta lakí tása  során.  Én ezt jó n a k  ta rto ttam.  Azért  is, 
mer t  egy évvel eze lő t t  e lkezdődö t t  egy á talakulás  és a képviselők sokféle 
vé lem ényt  mondtak ,  a tes tü le t  nem úgy reagál t  rá -  úgy é rzem - ,  ahogyan kellett 
vo lna.  A 109. számú e lő terjesz téssel  kapcsola tban majd lenne egy kérdésem és 
ügy rend i t  kérnék: javas lom,  hogy hozzuk vissza az anyagot.  Szükségesnek  
ta r tom ,  hogy az á ta lakítás  fo lyamatá t  el lenőr izni tud juk  és bele tudjunk szólni a 
dologba . Ne c sodá lkozzunk  két hónap múlva,  amikor  megvan  a fe lhata lmazás  és 
úgy tö r tén ik  az egész,  ahogyan az igazgató  úr gondol ja .  Véleményem az, hogy 
nem szabad eladni a válla latot ,  de ha erre mégis sor kerül ,  azt csak úgy lehet, 
hogy  az ö n k o rm á n y z a t  tu la jdonrésze  51% legyen. K érdésem ,  hogy miért  nem 
fog la lk o zo t t  a b izo t tság  az anyaggal?  Ezt ügyrend iben  kérdezem és javaslom, 
hogy  hozzuk  vissza a 109. számú e lő terjesz tést .  K érdésem ,  hogy miért  nem 
fog la lkozunk  a 111. számú anyaggal és miért  nem fo lyam atában  fogla lkozunk 
vele?

B á t o r  Antal:
Ha  nem vettél  volna  részt  a b izo tt ság  ülésén,  azt  m ondanám ,  hogy jogos  a 
ké rdésed ,  de a szavazás  e redm énye  10 igen egyhangú  szavaza t  volt. Ebben benne 
vagy te is, így a ké rdés t  önm agadnak  kell fe l tenned . M indké t  anyagban 10 igen 
egyhangú  szavaza t  szüle te tt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A G azdaság i  B izo t t ság  ál lásfogla lása  va lósz ínűleg nem az itt leír tak szerint  került  
e l fogadásra .  A k ö v e tk ező rő l  van szó: van-e  megbízása  az igazga tónak  a társaság 
á ta lak í tására?  H asznál ja  a lapanyagkén t  és majd tá rgya lunk  róla.

S a j t o s  János :
Arra  sze re tném felhívni képviselő  társaim figyelmét,  hogy az igazgató úr nem 
megbízva  van csak j av as la to t  tesz  a vállalat á ta lakítására .

B á t o r  Antal:
Ezé r t  nem szabad v i ta tkozni  róla, hanem meg kell szavazni.



L e s z k o v s z k i  Tibor:
K íván-e  még valaki vélemény formálni? Kinek van észrevétele?  Amennyiben 
nincs,  zárom a vitát,  a ha tározati  javas la to t  teszem fel szavazásra .  Aki egyetért ,  
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

105/1999. (IV .29.) számú kép v ise lő - te s tü le t i  ha tároza t:

A K épv ise lő - tes tü le t  Várpalo ta  Város Önkorm ányza t i  Közüzemi Vállalat 
igazga tó já t ,  dr. Fehérvár i  Lászlót ,  hogy a vállalat á ta lakításával kapcsola tos  
önkorm ányza t i  ha tá roza t  végreha j tásának  kere tében  tárgyaljon a SZÉKON 
Székesfehérvár i  Kommunál is  Rt.,  a VERTIK ÁL Épí tő ipar i  és Kommunális  
Szo lgá l ta tó  Rt. ,  az OTTO M agyaro rszág  Környeze tvédelmi  Szolgá l ta tó  Kft. 
veze tő ive l az ö n k o rm á n y z a th o z  küldött  a jánlata ikka l,  a vállalat  esetleges 
tő k eb ev o n áso s  privatizáció jával kapcsola tban .
A K épvise lő - tes tü le t  javasolja ,  hogy a vállalat á ta lak í tásának  egyik 
a l te rna t ívá jakén t  sze repel tesse  a priva t izác ióra  v o na tkozó  a jánlatokat,  
e lképze léseket .

Felelős  : Dr. Fehérvár i  László igazgató  
H a t á r i d ő : 1999. május 27.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 13/1999. ( I I . l . )  számú képvise lő - tes tü le ti  ha tá roza t  6.) pon t ja  szerint  a 
cégbíróság i  be jegyzés t  köve tően  a Képvise lő- tes tü le t  dönt a m egm aradó  vállalat 
gazdaság i  tá rsasággá  tö r ténő  átalak ításáról.  A Képvise lő - tes tü le t  megbízza  dr. 
Fehérvár i  László igazgató t ,  hogy a vagyon nevesítése  után a m aradó  vállalat 
további működési  fo rm ájá ra  tegyen javas la to t .  Javaslom, hogy ezt a ponto t 
m ódos í t suk  úgy, hogy a Képvise lő - tes tü le t  bízza meg dr. Fehérvár i  Lászlót ,  dr. 
Feke te  Antal  János t ,  T örzsök  Károlyt ,  János iné  Izsó Ildikót és a Gazdasági és 
Pénzügyi  B izo t t ságo t  ennek az anyagnak az e lőkész í tésére  és e lő te rjesz tésé re .  
E n n ek  a m u n k a cso p o r tn a k  a veze tő je  T örzsök  Károly  legyen. Aki ezt így 
e lfogadja ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

106/1999. ( IV .29.)  s zámú képv ise lő - te s tü le t i  ha tároza t :

V árpa lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  K épvise lő - tes tü le te  a 13/1999. (11.01.) számú 
képvise lő - tes tü le t i  h a tá ro za tá n ak  6.) pontjá t  a köve tkezők  szerin t  módosít ja :

"6.)  A T ávhőszo lgá l ta tó  Kft. cégbírósági  be jegyzését  követő  hónap első napjával 
tö r t én ő  megalaku lása  után a K épv ise lő - tes tü le t  dönt  a m egm aradó  vál la lat  
gazdaság i  tá rsasággá  tö r t én ő  á ta lakításáról.

A K épv ise lő - tes tü le t  T ö rzsök  Károly  a lpo lgá rm este r  vezetésével,  dr. Fekete  Antal 
János  jegyző ,  dr. Fehérvár i  László igazgató ,  Jánosiné  Izsó Ildikó közigazgatás i



szak tanácsadó ,  va lamin t a Gazdasági és Pénzügyi B izo t tság  közreműködésével  
m u n k a cso p o r to t  hoz  létre.

A Képvise lő - tes tü le t  megbízza  a m unkacsopor to t ,  hogy a vagyonelvonás  után 
m egm aradó  vállalat  további működte tési  formájára  tegyen javas la to t ."

Határ idő: Távhőszo lgá l ta tó  Kft cégbírósági be jegyzését  köve tő  hónap 30. napja

Fele lős  : Törzsök  Károly ,  a munkacsopor t  vezető je

(10.55 órától 11.15 óráig szünet.)

(11.25 órakor Surányi Pál visszajött, a létszám: 18 fö).
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A Várpalo ta  és Térsége  Terület fej lesztés i  Ön k ormányz at i  Társuláshoz  
Pét fürdő község Ö n k orm á n y za t a  csat lakozási  s zán dé kának  e l fogadása(  103.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szóbeli  k iegész í téskén t  annyit  szere tnék hozzá tenni ,  hogy Pé t fü rdő  úgy döntött ,  
hogy a kis térségi tá r su láshoz  csatlakozni kíván. Az alapí tók együttes 
s zándékny i la tkoza ta  szükséges  ahhoz, hogy ezt  befogadjuk .  Kérem a Jogi 
B izo t tság  á llásfogla lását .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi Bizo t tság  9 igen szavazatta l  a ha tároza t i  javas la to t  
e lfogadásra  javaso l ja  a Képvise lő- tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van? Vita  nélkül szavazásra  teszem fel. Aki el fogadja ,  szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

107/1999. ( IV .29.)  számú k é p v is e lő - te s tü le t i  ha tároza t :

Várpalo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő- tes tü le te  e lfogadja  Pé tfü rdő  Község 
Ö n k o rm án y za tán ak  a V árpa lo ta  és Térsége  Terü le tfe jlesztés i  Önkormányzat i  
Tá rsu lá shoz  való csa t lakozás i  szándékát.

A tá rsu l t  ö n k o rm á n y z a to k  együttes  hozzá já ru lá sá t  köve tően  fe lhata lmazza  
Leszkovszki  Tibor  p o lg á rm es te r t  a m egál lapodás-k iegész í tés  aláí rására .


